
 

 

Dělejme mnoho skutků lásky! 

Ve světě je mnoho lidí, kteří trpí kvůli válce, 
nedostku jídla, práce a také kvůli přírodním 
pohromám. 
 

Prorok Izaiáš v Bibli připomíná, že Bůh nás 
všechny zve, abychom se starali jedni o druhé, 
zvlášť o ty, kteří to nejvíce potřebují. 
 

Boha můžeme prosit o jakoukoli věc, protože On nám 
stále naslouchá a když budeme mít rádi toho, kdo je 
nám nablízku, naše modlitby budou  ještě silnější 
a pocítíme Jeho lásku. 
 

Kai ze Singapůru nám vypráví: “Heng, kterému jsou 
tři roky bydlí naproti mému domu; rád si chodí ke mě 
hrát. Avšak je to nebezpečné, protože musí sám přejít 
silnici. 
 

Když si chce přijít hrát, zavolá mi a já ho jdu 
vyzvednout. Tak mu pomohu přejít silnici. Trávím 
s ním spoustu času; dělím se o mé hračky a hry. 
 

Jsem opravdu rád, že se mohu o Henga starat. Je 
krásné pomáhat druhým, pomáhat těm, kteří jsou 
menší než my!” 
 

„Učte se jednat dobře, hledejte spravedlnost.“ (Iz 1,17) 
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